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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 28. 05. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou,  Bc. Sylva Tománková 
Omluveni: prof. Petr Oslzlý  
 
I.    Chod fakulty: 

 Tajemník informoval o schůzce ohledně uvedení SIS do užívání. Problém se zápisem 
bodů při klasifikaci byl vyřešen, veškeré změny (např. změna ukončení předmětů) je třeba 
hlásit M. Valovi prostřednictvím SO (Ing. Oulehlová). Zápisy o státní zkoušce zůstávají 
v původní formě – tzn. píší se do aplikace „Diplom“. Předměty osobní specializace nebudou 
zapisovány do SIS, ale budou dopisovány na vytištěné zkušební zprávy. Pedagogové 
odevzdají zkušební zprávy také ve vytištěné podobě - na tradičních formulářích (pro jistotu a 
možnost zpětné kontroly). Při potížích s přihlášením či vpisováním do SIS se pedagogové 
mohou obracet na M. Valu či knihovnu/studovnu v IVU Astorka. Vedení fakulty požádá M. 
Valu, aby na poradě pedagogů (dne 18. 6. ve 14hod.)  prezentoval základní pravidla práce se 
SIS. 

 Tajemník informoval, že od příštího akademického roku budou v platnosti nové 
studentské průkazy, které v sobě budou spojovat více funkcí (průkaz studenta JAMU, ISIC a 
eventuelně i platební kartu – v případě zřízení účtu u KB, a. s.). Karta bude poskytnuta 
studentům zdarma, poplatek za zřízení ISIC 250,-Kč/rok (studenti, kteří nemají na ISIC nárok 
/např. studují v kombinované formě, přesáhli věkovou hranici, .../ zaplatí pouze cenu karty, tj. 
120,-Kč/rok). JAMU si nebude účtovat žádný poplatek (výjimkou bude vydání druhé a každé 
další karty – např. ztráta, poškození, ...). 

 Děkan informoval o avizované možnosti snížení celkového počtu studentů, které budou 
JAMU financováni dotacemi od MŠMT. Rektorát se pokusí nepříznivý vývoj zvrátit 
intervencemi na MŠMT. 

II.   Studijní záležitosti: 
 Kolegium schválilo žádost Mgr. S. Talpové o změnu oponenta uměleckého výkonu 

studentky 4. r. muzikálového herectví K. Krejčové. Původní oponentem byl MgA. J. Adámek, 
který se na této inscenaci podílel jako asistent režisérky a byl tvůrcem pohybových sekvencí, 
na kterých je absolventská role Smeraldiny v inscenaci Princezna T. postavena. V tomto 
případě by tedy nebyla zajištěna objektivita posuzovatele absolventského výkonu. Novým 
oponentem role bude prof. PhDr. Miroslav Plešák, který je se situací seznámen a souhlasil s 
vypracováním posudku. 

 Studijní oddělení informovalo o třech uchazečích o studium, kteří byli přijati, ovšem do 
výuky nenastoupí – M. Večeríková (činoherní herectví), Bc. R. Mánková (divadelní 
manažerství) a M. Švestková (KSFT). V případě činoherního herectví nebude fakulta přijímat 
náhradníka, v případě divadelního manažerství se osloví první nepřijatý uchazeč pod čarou, 
KSFT bude doplněno v dodatečném přijímacím řízení. 

 Kolegium děkana projednalo záležitost studentky 5. ročníku Scénografie R. Vyplašilové. 
V akademickém roce 2003/2004 přestoupila z UTB ve Zlíně do druhého ročníku scénografie. 
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Kolegium děkana schválilo potřebných 60 kreditů za první ročník na základě předložených 
materiálů z UTB ve Zlíně. 

 Doplnění komisí o "poslední chybějící členy" (TMHT + DČD) bude děkanem upřesněno 
v úterý 29. května 2007. 

 Jednání kolejní komise proběhne ve středu 6. 6. 2007 od 10.00 hodin na IVUC Astorka. 

 Ad 1. SZZ ateliéru RTDS z předmětu Proměny divadla –> nedochází ke změně, tj. ve 
druhém ročníku tohoto ateliéru se nebude konat žádná první státní závěrečná zkouška.  

 Kolegium děkana projednalo směrnice děkana pro příští akademický rok. Dle doporučení 
rektorátu JAMU bude ve směrnicích vždy uvedeno datum platnosti směrnice a příslušnost ke 
konkrétnímu akademickému roku. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu Studijních plánů na akademický rok 2007/2008. 
Termín odevzdání plánů v elektronické podobě na Studijní oddělení je středa 30. 5. 2007.  Do 
tisku budou plány odevzdány do 8. 6. 2007. Kolegium projednalo aktualizaci časového 
harmonogramu akademického roku (doplnit oficiální týden 60. výročí JAMU, Doktorský 
seminář, Sítko 2. – 4. 6. 2008, uzávěrku přihlášek do programu Erasmus, letní prázdniny) a 
směrnice děkana, která bude doplněna o ustanovení týkající se hostování studentů 
v projektech jiných ateliérů a vymezení povinností studentů při reprezentaci školy. 
III. Zahraniční záležitosti: 

 Kolegium děkana projednalo žádost studentky činoherního herectví z VŠMÚ Bratislava, 
která má zájem studovat v příštím akademickém roce na DIFA. Děkan projedná možnost 
jejího studia v ateliéru doc. Brettschneiderové. 

 Děkan DIFA připraví do 30. 5. 2007 anotace pro nabízené studijní předměty studenta 
Poyraze z RESAD Madrid, který přijede v rámci studentské mobility programu Erasmus. 

IV. Projekty a granty: 
 Kolegium děkana projednalo návrhy na projekty v rámci Rozvojových programů MŠMT 

na rok 2008. DIFA zamýšlí podat následující projekty: v oblasti decentralizovaných projektů - 
PhD. do úvazků, Mezinárodní mobility studentů DIFA, Plné uplatnění strukturovaných 
studijních předmětů, v oblasti centralizovaných - Festivaly a přehlídky AMU a JAMU, BCES. 
Děkan DIFA navrhuje v rámci celoškolského projektu Zvyšování jazykové úrovně pedagogů 
a administrativních pracovníků JAMU uspořádat dvousemestrální intenzivní kurz pro 
pedagogy a ostatní /neakademické/ pracovníky JAMU s rodilým mluvčím. Dne 7. 6. 2007 
proběhne schůzka na rektorátu – zúčastní se tajemník a bude tlumočit stanovisko DIFA. 

 Tajemník informoval, že spolupráce s MU na projektu Týden vědy a techniky je 
potvrzena. Přednášku přednese prof. Srba v prostorách brněnského planetária (domluvil 
děkan) a projekt „light designu“ pod vedením BcA. Petra se uskuteční v KM (domluví 
tajemník). 

 KD projednalo vrcholící přípravu výjezdu studentů DIFA na Pražské Quadriennale 2007. 
Hlavními účastníky jsou studenti ateliéru scénografie (Mgr. Jirásková), jevištní technologie 
(BcA. Petr) a divadelního manažerství (MgA. Chládková). Osobou, která shromažďuje a 
kompletuje informace byl stanoven tajemník. 



 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 
tel.: 542 591 300                      http://difa.jamu.cz                               e-mail: difa@jamu.cz  
 

 KD projednalo účast studentů DIFA na letošním ročníku festivalu Zlomvaz na 
Pustevnách. Prezentovány budou inscenace Porta apostolorum, Heda Gablerová a Příběhy 
(KSFT). Organizačně bude výjezd koordinován studentkou DM Zdeňkou Kujovou. 

 
V. Různé 

 Skandinávský dům v Praze vyzval DIFA k účasti na scénických čteních severské 
literatury „Skandinávské čtení“, které se uskuteční v Praze v roce 2008. Skupina složená z 1 
režiséra a 2-3 herců připraví scénické čtení zadaného textu a budou jej prezentovat v Praze 
spolu s týmy ze severských zemí. Skandinávský dům bude studentům hradit cestovné a 
ubytování. Kolegium s účastí souhlasí, do projektu se zapojí ateliér prof. Kovalčuka, který 
bude informovat i prof. Cejpka. 

 

zapsala: L. Abou      verifikoval: O. Vodička 


